
PROTOKÓŁ NR III/2006 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 20 grudnia 2006 roku 
 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 20 

grudnia 2006 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 14
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję 
Rady stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych było 13 radnych na 

ustawowy skład liczbowy 15.  

W sesji Rady Miejskiej udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Zygmunt Bigos 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Dorota Binio 

4. Kierownik Posterunku Policji   mł. aspirant Janusz Dobrosz 

5. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą /załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/ 

6. Mieszkańcy miasta i gminy w Nowym mieście nad Pilicą 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Bors zgłosił radnego p. Lecha 

Staniszewskiego. Przewodniczący Rady zapytał p. Staniszewskiego czy wyraŜa 

zgodę na kandydowanie, ten nie wyraził zgody. Przewodniczący Rady poprosił 

o ponowne zgłoszenie kandydatury na sekretarza obrad sesji. Radny p. Mirosław 

Binkiewicz zgłosił kandydaturę radnego p. Stanisława Motyla, który wyraził 

zgodę. W głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych radny p. Stanisław 
Motyl został sekretarzem obrad. 
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, Ŝe wszystkim radnym został 

przesłany porządek obrad i zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad. 

Wniosków i zmian do porządku nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad 

proponowanym porządkiem obrad. W głosowaniu za 13 na stan obecnych 13 

radnych uchwalono porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 



4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budŜecie miasta i gminy na 2006 rok; 

b) zwolnień w podatku od środków transportowych na 2007 

rok; 

c) wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso od podatków od nieruchomości, 

rolnego i leśnego; 

d) ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

od opłat targowych na 2007 rok; 

e) regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

gminę Nowe Miasto nad Pilicą; 
f) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, Ŝe 

protokół z poprzedniej sesji rady był wyłoŜony do wglądu w Biurze Rady i 

zapytał czy są pytania i uwagi do protokołu z sesji. Uwag i zastrzeŜeń nie 

zgłoszono i został on przyjęty w głosowaniu jednogłośnym czyli 13 za. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, Ŝe w 

okresie międzysesyjnym odbyło się wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady 

Miejskiej, więc prosi o przekazanie informacji Przewodniczącego Komisji 

Gospodarczo – BudŜetowej p. Ignacego Króla. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – BudŜetowej p Ignacy Król 

poinformował, Ŝe w dniu 14 grudnia 2006 roku odbyło się posiedzenie Komisji 

w którym udział wzięli członkowie komisji Rewizyjnej oraz członkowie 

Komisji Oświatowo – Społecznej a takŜe,  

1. Burmistrz Miasta i Gminy  p. Barbara Gąsiorowska 

2. Skarbnik Miasta i Gminy  p. Dorota Binio 

3. Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk 

4. Inspektor Urzędu MiG   p. Tomasz Bogacki 

5. Inspektor Urzędu MiG   p. Małgorzata Krawczyk 

6. Inspektor Urzędu MiG   p. Bogumił Strumiłło 

 



Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Sprawy bieŜące kierowane do Komisji (sprawa p. Balickiego). 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanych na sesję rady 

Miejskiej w tym: 

• zmian w budŜecie na 2006 rok; 

• zwolnień w podatku od środków transportowych na 2007 rok; 

• wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia 

za inkaso od podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego; 

• ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat 

targowych na 2007 rok; 

• regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Nowe 

Miasto nad Pilicą; 
• stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – BudŜetowej odczytał protokół z 

posiedzenia na którym poprosił o wprowadzenie w sprawę p. Balickiego p. 

Małgorzatę Krawczyk, która poinformowała, Ŝe plan zagospodarowania 

przestrzennego obowiązuje od 2004 roku. Przez działkę zainteresowanego 

przebiega droga która dzieli działkę na dwie części i ma dojazd do jednej działki 

i do drugiej działki. Informacje o przystąpieniu do planu zagospodarowania 

przestrzennego ogłoszone były w prasie lokalnej oraz w sposób zwyczajowo 

przyjęty. 

Pan Balicki nie wnosił zastrzeŜeń do planu zagospodarowania przestrzennego. 

Pani Krawczyk zadano pytanie czy osoba która chciałaby nabyć działkę moŜe 

się na niej budować. Pani Krawczyk odpowiedziała Ŝe plan dopuszcza 

utrzymywanie budynków. 

Poproszono zainteresowanego czyli p. Jana Balickiego o zreferowanie swojej 

sprawy. Pan Balicki powiedział, Ŝe jest inwalidą I grupy i jest schorowanym 76 

letnim człowiekiem z licznymi schorzeniami po dwukrotnym zawale serca i po 

trzykrotnym złamaniu kręgosłupa, Ŝona jego teŜ jest inwalidą I grupy. Są 
właścicielami działki zabudowanej przy ul. Rawskiej 20. W 2004 roku Rada 

uchwalając plan zagospodarowania przestrzennego weszła w ich działkę z drogą 
lokalną. W związku z trudną sytuacją finansową z powodu choroby córki chcieli 

tę nieruchomość sprzedać. Niestety nie mogli bo była tam na stałe zameldowana 

osoba. Oni wystąpili do Sądu o eksmisję tej Pani i Sąd taką wydał. Poprzedni 

Burmistrz przydzielił jej lokal socjalny w miejscowości Rokitnica, którego 

przyjęcia odmówiła. W rozmowie z Burmistrzem Ŝe ma duŜo kupców na tę 
działkę i rezygnują bo jest lokatorka. Ale było dwóch kupców którzy chcieli 

kupić wraz z lokatorem, bo jest nakaz eksmisji i oni by sobie poradzili z tym 

faktem. I oni zainteresowani tą działką interesowali się jak to wygląda w planie 

zagospodarowania przestrzennego. Pan Bendkowski jak i p. Białas dowiadując 

się Ŝ przez środek działki przechodzi droga to zrezygnowali z tego bo po co 

komu działka na której nie moŜna się budować. On w Warszawie dowiedział się 



Ŝe powinien być zawiadomiony na piśmie o planie zagospodarowania 

przestrzennego a nie ogłoszenia wisiały na słupie tak jak go poinformowała 

pracownica Urzędu. On mieszka w Warszawie i nie moŜe czytać ogłoszeń na 

słupach w Nowym Mieście. Ustawa o gospodarce nieruchomościami art. 36 Dz. 

U. Nr 80 mówi o wypłaceniu przez gminę właścicielowi odszkodowania lub 

wykupienia od niego danej nieruchomości. Oni po rozmowach z Burmistrzem p. 

Markiewiczem złoŜyli takowy wniosek w sierpniu 2006 roku. Rozmowy były 

takie Ŝe idą wybory i nie zdąŜą tego załatwić a to kwota przekracza jego 

kompetencje i tak dalej. PoniewaŜ były potrzebne duŜe pieniądze na leczenie 

córki musieli zaciągnąć poŜyczkę. W związku z tym, Ŝe tak postępował p. 

Burmistrz wystąpili z pismem Ŝeby wykupiono od nich nieruchomość za kwotę 
101 tys. zł. Była robiona wycena przez biegłego sądowego i cena gruntu 

wynosiła 20 zł za metr 2. W tej chwili zaciągał porady u rzeczoznawcy 

majątkowego i cena gruntu jest ok. 35 zł za metr 2. W związku z tym, Ŝe nadal 

są im potrzebne pieniądze proponują następujące kwoty za pierwszy budynek 

ok. 21 tys. zł za drugi budynek 40 tys. zł za komórki około 3150 zł i za grunt ok. 

36 tys. zł razem około 101 tys. zł. Skłonni są do podania propozycji poniŜej 

wskaźników jakie są wszędzie przyjęte i proponują cenę 91 tys. zł. Nie chciałby 

iść do sądu z Urzędem bo juŜ nie ma na to zdrowia, a po drugie zgoda buduje a 

niezgoda rujnuje a Ustawa zobowiązuje Gminę do wykupu od nich tejŜe 

nieruchomości. Więc prosi Radę o podjęcie pozytywnej decyzji. Radny p. 

Lewecki Ryszard zapytał czy cena jaką p. Balicki proponuje jest ceną 
ostateczną. Pan Balicki odpowiedział, Ŝe negocjacje nie są wykluczone. Prawdą 
jest Ŝe budynki nie są w luksusowym stanie poniewaŜ tam cały czas 

doprowadzane to jest do dewastacji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – BudŜetowej podziękował p. 

Balickiemu za informację i Ŝe odpowiedź dostanie zainteresowany na piśmie w 

terminie dwóch czy trzech tygodni. 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – BudŜetowej zapytał radnych czy chcą 
zabrać głos w sprawie. Radny p. Stanisław Motyl stwierdził, Ŝe sprawą 
powinien zająć się prawnik bo p. Balicki pójdzie do Sądu i sprawę wygra bo nie 

bez przyczyny informował o swoim zdrowiu. Zapytano p. Bogackiego jak to 

wygląda prawnie. Pan Bogacki powiedział, Ŝe nie wolno jest kupić gminie 

działki bez rzeczywistej wyceny rzeczoznawcy majątkowego. Pani Krawczyk 

stwierdziła Ŝe pan Balicki powiedział tylko o wykupie działki ale teŜ moŜe 

gmina mu zaproponować zamianę działki. Członkowie połączonych Komisji 

przyjęli wniosek p. radnego p. Motyla o skonsultowanie sprawy wykupu, czy 

wyłączenia drogi z działki prawnika i wtedy podjąć decyzję. 
 

Następnie Komisje Skarbnik Miasta i Gminy p. Dorota Binio zapoznała ze 

zmianami w budŜecie miasta i gminy na 2006 rok. Poinformowała, Ŝe dokonuje 

się zmian w dochodach zwiększając je o kwotę 116 950 zł i dochody po 

zmianach wynoszą 14 059 218 zł, jak równieŜ zwiększa się wydatki o kwotę 



114 036 i wydatki po zmianach wynoszą 17 209 162 zł. Zmian dokonano min. 

poprzez zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej, zwiększeniu dotacji 

celowej z przeznaczeniem na realizację świadczeń rodzinnych, zaliczek 

alimentacyjnych oraz uzupełnienia niedoborów na wypłatę zasiłków i pomocy w 

naturze, zwiększenia dotacji celowej z przeznaczeniem na pomoc pienięŜną dla 

rodzin rolniczych, których gospodarstwa rolne zostały dotknięte suszą, 
dofinansowania przez Województwo Mazowieckie zakupu sprzętu 

specjalistycznego dla OSP w nowym Mieście nad Pilicą oraz przeniesień 
wydatków budŜetu pomiędzy poszczególnymi podziałkami klasyfikacji 

budŜetowej zgodnie z załącznikami do uchwały. Zostały wprowadzone nowe 

zadania inwestycyjne pod nazwą zakup sztandaru dla Publicznego Gimnazjum 

na kwotę 6300 zł oraz zakup zestawów komputerowych dla zakładu Usług 

Komunalnych – Gospodarstwo Pomocnicze przy UMiG na kwotę 8000 zł. 

Członkowie Komisji Gospodarczo – BudŜetowej, Rewizyjnej i Oświatowo – 

Społecznej w jednogłośnym głosowaniu w poszczególnych Komisjach 

pozytywnie zaopiniowały przedstawione zmiany w budŜecie. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Dorota Binio zreferowała projekt uchwały w 

sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych na 2007 rok i 

informując, Ŝe zwolnienia dotyczą urzędowych środków transportowych. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały powyŜszy projekt. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Binio Dorota przedstawiła uchwałę w sprawie 

ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat targowych na 

2007 rok, informując Ŝe takową uchwałę trzeba podejmować co roku natomiast 

inkasent który wygrał przetarg na administrowanie targowiskiem ma umowę do 

końca 2007 roku. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowały projekt 

przedstawionej uchwały. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały w sprawie wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso od podatków 

od nieruchomości, rolnego i leśnego. Radny p. Dariusz Dziurowicz zapytał, 

czemu jest tak duŜe zróŜnicowanie procentowe w prowizjach sołtysów. Pani 

Skarbnik odpowiedziała, Ŝe jest tak dlatego poniewaŜ jest duŜa róŜnica w ilości 

podatników w danym sołectwie. Pytań nie stwierdzono. PowyŜszy projekt 

zaopiniowano pozytywnie. 

Inspektor Urzędu Miasta i Gminy p. Strumiłło Bogumił przedstawił projekt 

uchwały w sprawie regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez gminę Nowe Miasto nad Pilicą. 
Członkowie Komisji zaopiniowali powyŜszy projekt uchwały pozytywnie. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od 4 grudnia 2006 roku do 20 grudnia 2006 roku w 

którym to poinformowała: 



1. Urząd Miasta i Gminy organizuje tradycyjnie powitanie Nowego Roku w 

parku Miejskim, na które serdecznie zaprosiła. Rozpoczęcie o godz. 22
00

. 

2. W dniu 17 listopada br. wpłynęło zaproszenie z miasta Neustadt na wizytę 
w dniach 5 – 7 stycznia 2007 roku dla przedstawicieli naszego samorządu. 

Spotkanie pierwsze w ramach projektu Nowe Miasta w Europie. Zgoda na 

nawiązanie współpracy wyraŜona została uchwałą Rady Miejskiej Nr 

XXXIII/214/2006 z dnia 24 lutego 2006 roku. 

3. W dniu 5 grudnia 2006 roku ogłoszono przetarg na wykonanie parkingu 

przy cmentarzu w miejscowości śdŜary w ciągu drogi wojewódzkiej nr 

707. Przetarg uniewaŜniono, poniewaŜ nie złoŜono Ŝadnej oferty . 

4. W dniu 6 grudnia 2006 roku został rozstrzygnięty przetarg na 

dostarczenie i zakup sprzętu poŜarniczego oraz remont samochodu dla 

OSP Nowe Miasto – zakup współfinansowany ze środków Województwa 

Mazowieckiego w wysokości 22.566 zł. 

5. W dniu 15 grudnia Br. p. Burmistrz spotkała się z nauczycielami w- f w 

sprawie remontu i modernizacji stadionu miejskiego. 

6. W okresie przedświątecznym zostały przesłane Ŝyczenia świąteczne i 

noworoczne dla duchowieństwa, senatorom i posłom ziemi radomskiej i 

grójeckiej, urzędom szczebla wojewódzkiego i powiatowego oraz 

samorządowego. Mieszkańcom miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą 
Ŝyczenia zostały przekazane za pośrednictwem gazety OKOLICA. 

7. W dniu 6 grudnia nastąpiło tradycyjne zapalenie choinki na Pl. O. H. 

Koźmińskiego. Imprezę uświetnił zespół aktorów z Lublina 

przedstawieniem i zabawami dla dzieci w których teŜ chętnie 

uczestniczyli i rodzice dzieci. W trakcie występów rozdano dzieciom 

cukierki. 

8. Pani Burmistrz poinformowała Ŝe w dniu 4 lutego odbędą się wybory do 

Rad Powiatowych Mazowieckiej Izby Rolniczej. W dniu sesji zostaną 
przekazane sołtysom do wywieszenia na tablicach ogłoszeń zasady 

wyborów do Rad Powiatowych Mazowieckiej Izby Rolniczej, druki, 

oświadczenia o wyraŜeniu zgody na kandydowanie na członka Rady 

Powiatu, lista osób poparcia co najmniej 50 podpisów. 

9. W dniu 15 grudnia zostały wydane Zarządzenia o przeprowadzeniu 

wyborów organów samorządu mieszkańców wsi i osiedli. Harmonogram 

zebrań p. Burmistrz odczytała i poprosiła sołtysów o wywieszenie 

Zarządzenia na tablicach ogłoszeń. 
10. W dniu 8 grudnia 2006 roku ogłoszono przetarg na konserwację 

oświetlenia ulicznego na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
11. Oferty otwarto dnia 18. 12.2006 roku Wpłynęła jedna oferta. Spełniała 

warunki określone w zamówieniu. Miesięczny koszt konserwacji 

oświetlenia 3.500 zł netto, brutto 4.270 zł. Prosiła o zgłaszanie wszelkich 

awarii w sekretariacie Urzędu. 



Poinformowała równieŜ o zatrudnieniu radcy prawnego p. Mariana Seweryna 

oraz o zatrudnieniu p. Teresy Bogdańskiej, która będzie zajmowała się pisaniem 

projektów unijnych. 

Poinformowała równieŜ o zgłoszeniu się firm wyraŜających chęć do 

wybudowania zakładów ale trzeba będzie zmienić w pierwszej kolejności plan 

zagospodarowania przestrzennego poniewaŜ gmina nie posiada odpowiedniej 

ilości gruntów przeznaczonych pod przemysł. 

W dniu 19 grudnia była na spotkaniu z p. Bukowskim tj. Wiceprezesem Zarządu 

Agencji Mienia Wojskowego w sprawie zagospodarowania terenu po byłej JW. 

Spotkała się równieŜ z prezesem Krajowego Zarządu Gospodarki Wodnej p. 

Mariuszem Gajdą w związku z koncepcją zalewu WODNIK i dowiedziała się o 

moŜliwości zrobienia całej dokumentacji przez Zarząd wraz z załącznikami i 

moŜna składać wnioski o dotację ze środków unijnych i teŜ trzeba się nad tym 

zastanowić. Była sugestia ze strony p. Gajdy Ŝe moŜna by było pomyśleć o 

wybudowaniu przy zbiorniku elektrowni wodnej. Jest to do przemyślenia. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował o 

dokonaniu wraz z Wiceprzewodniczącym Rady p. Czesławem Leweckim 

oględzin mostu w Gostomii. Most jest w tragicznej sytuacji i zagraŜa 

bezpieczeństwu mieszkańców, praktycznie w 50% zniszczone podpory i 

naleŜałoby zastanowić się na dalszym losem tego mostu. Poinformował, Ŝe 6 

grudnia równieŜ uczestniczył w zapaleniu choinki oraz w dniu 9 grudnia wraz ze 

wszystkimi radnymi i p. Burmistrz dokonali oględzin naszych dróg. 

Uczestniczył równieŜ w odbiorze modernizacji ujęcia wody w śdŜarach. Trzeba 

przyznać Ŝe zostało to zrobione profesjonalnie według najnowszych standartów 

i wygląda to imponująco. Poinformował o pismach które wpłynęły do Rady 

min. O piśmie ks. Proboszcza Stanisława Lecha oraz o piśmie od p. Anny Lipiec 

która chce w I kwartale otworzyć niepubliczne przedszkole w Nowym Mieście 

nad Pilicą przy ul. Tomaszowskiej 1A z prośbą o uwzględnienie jej placówki w 

toku przyznawania dotacji na 2007 rok. Odczytał jeszcze pismo z RIO które 

uchyla Zarządzenie Burmistrza w sprawie zmian w budŜecie z listopada br. 

Odczytał równieŜ pismo od mieszkańców Wólka Magierowa o uwzględnienie w 

budŜecie na 2007 rok środków na wytyczenie i zrobienie drogi na odcinku około 

200 metrów. W związku z tym Ŝe obecna droga znajduje się na gruntach p. 

Wasiaków którzy będą modernizować w najbliŜszym czasie swoją posiadłość i 
droga obecna będzie zagrodzona. Odczytał równieŜ pismo – protest od sołtysów 

i przewodniczących rad osiedlowych w sprawie przeniesienia przychodni 

dziecięcej do małego nie spełniającego Ŝadnych wymogów pomieszczenia, a na 

tym miejscu gdzie znajdowała się przychodnia dla dzieci ma być zlokalizowana 

juŜ 5 w mieście apteka, która nie jest konieczna. Przewodniczący Rady 

Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał list gratulacyjny dla nowo wybranych 



radnych od p. posła Maliszewskiego z prośbą o wręczenie wszystkim radnym 

w/w listów gratulacyjnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, Ŝe na 

sesji obecny jest Kierownik Posterunku mł. aspirant Janusz Dobrosz i 

zaproponował, jeŜeli są pytania i sprawy które sołtysi i radni mieliby do 

zakomunikowania p. Kierownikowi to prosi aby to zrobić w tym momencie. 

Pani sołtys Stefania Wąsik prosiła o interwencję w sprawie przejazdu przez ich 

miejscowość samochodów o duŜej masie przewozowej i na dodatek z duŜą 
prędkością. Do prośby przychylił się Wiceprzewodniczący Rady p. Czesław 

Lewecki stwierdzając, Ŝe moŜna by postawić tam znak z ograniczeniem 

prędkości bo i potrafią jeździć z prędkością około 160 km/h. Kierownik Policji 

stwierdził, Ŝe ta sprawa wcale nie jest taka prosta jak by się wydawała, bo sam 

znak z ograniczeniem do 8 ton powinien wykluczyć przejazd samochodów które 

mają większą ładowność. Niestety trzeba stwierdzić, Ŝe kierowcy się tym wcale 

nie przejmują. Poinformował, Ŝe będzie próbował porozmawiać o tej sprawie i 

być moŜe będą częstsze kontrole drogowe. 

Pani sołtys Stefania Wąsik prosiła o ustawienie znaku informującego Ŝe na 

drodze jest zakręt. Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe zgłosi problem do p. 

Jachowskiego, poniewaŜ jest to droga powiatowa. 

 

PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2006 rok. Poprosił o zreferowanie 

projektu p. Dorotę Binio Skarbnika Miasta i Gminy. 

Pani Dorota Binio referując projekt uchwały wyjaśniła zmiany w budŜecie na 

2006 rok, które nastąpiły wskutek decyzji Ministra Finansów w sprawie 

zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej, decyzją Wojewody 

Mazowieckiego w sprawie zwiększenia dotacji celowej z przeznaczeniem na 

realizację świadczeń rodzinnych, zaliczek alimentacyjnych oraz uzupełnienia 

niedoborów środków na wypłatę zasiłków i pomocy w naturze, decyzją 
Wojewody Mazowieckiego w sprawie zwiększenia dotacji celowej z 

przeznaczeniem na pomoc pienięŜną dla rodzin rolniczych których 

gospodarstwa zostały dotknięte suszą w 2006 roku oraz umowy w sprawie 

dofinansowania przez Województwo Mazowieckie zakupu sprzętu 

specjalistycznego dla OSP w Nowym Mieście nad Pilicą. Łącznie zmian 

dokonano w dochodach o kwotę 116 950 zł gdzie dochody po zmianach 

wynoszą 14 059 218 zł, natomiast wydatki zwiększono o kwotę 114 032 zł gdzie 

po zmianach wydatki wynoszą 17 209 162 zł. Zostało wprowadzone równieŜ 
nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą zakup sztandaru dla PG w Nowym 

Mieście nad Pilicą na kwotę 6300 zł, zakup zestawów komputerowych dla ZUK 

– Gospodarstwo Pomocnicze przy UMiG na kwotę 8 000 zł, zakup sprzętu 

ratownictwa drogowego dla OSP w Nowym Mieście nad Pilicą na kwotę 15 655 

zł. 



Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono 

uchwałę Nr III/16/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych na 2007 

rok. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę 
Nr III/17/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso od 

podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. Poinformował Ŝe stawki pozostały 

bez zmian. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych 

uchwalono uchwałę Nr III/18/2006 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od 

opłat targowych na 2007 rok. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 

głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za 14 na stan obecnych 

14 radnych uchwalono uchwałę Nr III/19/2006 w przedmiotowej sprawie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach prowadzonych przez gminę Nowe Miasto nad Pilicą. Poproszono p. 

Bogumiła Strumiłłę o przybliŜenie projektu uchwały. Pan Strumiłło powiedział, 

Ŝe stawki umiejscowione w projekcie uchwały pozostawione są na poziomie 

roku ubiegłego oraz poinformował o przekazaniu projektu uchwały do 

zaopiniowania Związkom Zawodowym, które nie wniosły Ŝadnych uwag. 

Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 14 

na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę Nr III/20/2006 w 

przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 



PKT 7f 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. Pytań nie 

stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 

głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych uchwalono uchwałę  
Nr III/21/2006 w przedmiotowej sprawie, co stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

 

PKT 8 
Interpelacji i zapytań nie stwierdzono. 

 

PKT 9 
Sołtys wsi Borowina p. Barbara Polna prosiła o interwencję w Powiecie Ŝeby 

została wyremontowana droga bo jeszcze trochę i nie będzie po czym jeździć. 
Zwróciła się równieŜ z wnioskiem o wymianę lamp, bo są to stare lamy i 

dochodzi często do zwarć i szkoda pieniędzy na wymianę Ŝarówek. 

Odnośnie dróg to sołtys Nowych Łęgonic zwrócił się z prośbą wyrównanie 

drogi w Nowych Łęgonicach. 

 

Z powodu wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała        Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


